



## 成立九龍會工商組

我們很榮幸地宣佈，九龍會工商組（以下簡稱 KCCI）正式成立了。工商組由九龍會會長陳文平先生和委員會成員領導，會員包括來自工商業的專業人士、高層管理、企業創辦者以及公司總裁。

### **工商組架構：**

**主席：**李小偉女士，工商管理碩士，Edoo Singapore、Safe Island Engineering Pte Lte 和 Safe Island Construction Pte Ltd 公司總裁，世界華人婦女企管協會理事，中華總商會、現代企業家管理協會、中國商會會員。

**秘書長：**郭美美小姐，科學碩士（工業組織心理學和人力資源管理），Human Capital Consulting & Services (S) Pte Ltd (以下簡稱 HCCS)總裁，新加坡人力資源學院專業會員，IAL 會員，ACTA 培訓師。

**財政：**林宝吉先生，九龍會財政，新加坡註冊會計師，信永中和合夥人。

**顧問：**周兆呈博士，新加坡宗鄉會館聯合總會第 14 屆理事會理事。

**目標：**為會員建立交流聯絡的平台，跟政府部門和其他商業組織機構建立緊密聯繫，組織學習考察團，分享切磋投資商機，學習國際國內先進經驗。

**常規活動：**每月最後一個週六茶敘，每季度組織一次活動。

**加入條件：**公司總裁或公司創辦人，自僱人士，專業人員、總經理，高層管理者。申請加入工商組的人必須先成為九龍會會員，所有申請必須通過九龍會工商組委員的批准。

**九龍會會員費：**今年慶祝九龍會成立 25 週年，會員費優惠，新會員 70 元，續費 50 元，會員有效期截止至 2020 年 12 月 30 日。

**九龍會工商組會費：**已經符合條件加入九龍會後再加入工商組的會員，免除工商組會費。

請致電九龍會辦公室 6440 9237，或電郵 [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg) 瞭解更多詳情。

### **Formation of Kowloon Club Commercial & Industrial Group**

We have great pleasure to announce the formation of Kowloon Club – Commercial & Industrial Group (hereinafter referred as KCCI). Led by the President of Kowloon Club – Mr. Philip Chan and founding members (Kowloon Club Committee Members) of whom are professionals, top management, founders and directors of Companies.

#### **Structure of the group:**

**Chairman:** Ms. Nancy Li. MBA. Director of Edoo Singapore, Safe Island Engineering Pte Lte & Safe Island Construction Pte Ltd. Member of Council of GFCBW, Member of SCCCI, SMM & SCBA.

**Secretary:** Ms. Florence Ker – Master of Science [Industrial Organization Psychology & Management of Human Resources] , Director of Human Capital Consulting & Services (S) Pte Ltd (hereinafter known as HCCS), Professional Member of SHRI, Member of IAL and ACTA Certified Trainer.

**Treasurer:** Mr. Kent Lim. Honorary Treasurer of Kowloon Club, Chartered Accountant Singapore, Managing Partner of Shinewing LLP.

**Advisor:** Dr. Zhou Zhao Cheng. Member of 14<sup>th</sup> Council of Singapore Federation of Chinese Clan Associations.

**Objective:** To build networking platform for members; to establish close relationship with business groups and government organizations; to organize study trips; to share and exchange information of investment and business opportunities, to study global and local business trends, etc.

**Regular Activities:** Tea gathering at last Saturday of the month; to organize one activity quarterly.

**Joining Criteria:** Owner and/or director of a company; self-employed (SME) person; professional, general manager and person employed in management position. Applicant must join Kowloon Club as a member (as a criteria prior to be eligible for application to being a member of Commercial & Industrial Group). All applicants are subject to approval by a KCCI committee panel.

**Kowloon Club Membership Fee:** Special membership fee to commemorate the 25<sup>th</sup> Anniversary of the Club, S\$70 for new member and S\$50 for renewal for which the membership is valid until 30<sup>th</sup> December 2020.

**KCCI membership fee:** Waived, as long as the KCCI member is a Kowloon Club member and meet the criteria .

Please contact Club office at 6440 9237 or Email to [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg) for further details.

